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Art:  Styrelsemöte för Loddby-Evalunds Vägsamfällighet. 
 
Tid:  2020-08-30 kl 1820--1920 
 
Plats:  Telefonkonferens 
 

Närvarande: Carl Möller (Ordf, MÖL), Kenny Johansson (Vice ordf, JOH), Per 

Lindsbo (Kassör, PLIN), Mats Hörström (Sekr, HÖR), Lennart Ek-

man (Ledamot, EKM), Veronica Lindsbo (Supl 1, VLIN), Szanne 

Sandler (Supl 2, SAN). 

Frånvarande: Fredrik Ohlsson (Supl 3, OHL). 

 

§ 1 Mötets öppnande 

  

MÖL förklarade mötet öppnat samt hälsade alla välkomna till styrelsemötet. 

  

§ 2 Godkännande av dagordning 

  

Styrelsen godkände utställd dagordning. 

 

§ 3 Genomgång av föregående protokoll 

 

Inga synpunkter framfördes på föregående protokoll, utan dokumentet godkändes av styrelsen 

och lades därefter till handlingarna. 

 

§ 4 Ekonomi 

 

PLIN rapporterade att LEV ekonomi är i fortsatt god balans efter uppföljning av inkomna 

betalningar av årsavgift. Dock återstår två inbetalningar. 

 

Avvaktar faktura för vintervägunderhåll för säsongen 2019/2020. 

 

HÖR meddelade att Lantmäteriet1 håller fortfarande på med beräkning av nya andelstal för 

fastigheterna Loddby gård och Mariehof efter avstyckning. 

 

§ 5 Information 

 

JON har uppdaterat LEV webbplats med bl.a. protokoll från årsmötet. Likaså finns besökssta-

tistik presenterad och som redovisar antal besökare av denna funktion sedan starten 2009 och 

som uppgår idag till drygt 45 000. 

 

Mot bakgrund av att JON önskar få efterträdas för denna syssla, beslutade styrelsen att HÖR 

efterlyser om lämplig ersättare genom separat nyhetsbrev med e-post. 

                                                 
1 Handläggare Simon Östman 
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SAN fick i uppgift att även ta fram förslag på anslag för styrelsens godkännande innan upp-

sättning på LEV anslagstavlor. 

 

§ 6 Vägunderhåll 

 

Följande åtgärder har utförts respektive avses utföras: 

 

Genomfört:  Slåtter och siktröjning av vägdiken. 

 Hyvling, grusning och saltning (Hedvigslund – Loddby kanalbro). 

 Återställning av reflexstolpar. 

 

Pågående:  Komplettera Loddby allé med permanenta varningsskyltar. 

 

Planerat:  Vid behov reparation av tankbeläggning (G:a Övägen – Hedvigslund). 

 Skrapning med egen vägsladd (Hedvigslund – Loddby kanalbro). 

 Undanröjande av träd som äventyrar säkerheten i Loddby allé efter markä-

garens respektive länsstyrelsens godkännande med hänsyn till biotopskydd. 

 

§ 7 AG LEV 

 

MÖL har inhämtat offertunderlag inför kommande vägöversyn gällande vägsträckan Loddby 

kanalbro – Loddby backe och som är i enlighet med fastställd projektplan från LEV årsmöte 

2018. Redovisning av offertsammanställningen kommer att delges för LEV medlemmar av 

MÖL på kommande årsmöte2 som beslutsunderlag för stämmans godkännande. 

 

§ 8 Vägbidrag 

 

NIL 

 

§ 9 Vintervägunderhåll 

 

Styrelsens beslutade följande åtgärder inför vintersäsongen 2020/2021: 

 

VLIN kontaktar entreprenör Tomas Karlsson gällande snöröjning och halkbekämpning. 

 

JOH kontaktar Svevia angående komplettering av snöstakar. 

 

MÖL kontaktar Ginkelösa Marktjänst AB rörande etablering av LEV snöstakar före 1 NOV 

2020. 

 

                                                 
2 1 kv 2021 
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§ 10 Kanalbron 

 

NIL 

 

§ 11 Övriga frågor 
 

a) MÖL meddelade att LEV mottagit samrådsunderlag från e-on inför etablering av 

markbelagd kabel från G:a Övägen till Lindero via Lilla Hagsätter. Styrelsen har inga 

invändningar på bolagets avsikt enligt nuvarande bedömning och av den anledningen 

beslutades att MÖL företräder LEV i detta ärende. 

 

b) MÖL föreslog att godkännande av LEV reviderade stadgar fastställs av stämman 

på kommande årsmöte och som godtogs av styrelsen. 

 

§ 12 Nästa möte 

 

Nästa styrelsemöte avses genomförs 2020-11-22 med start kl 1800. 

 

§ 13 Avslutning 

 

MÖL förklarade mötet avslutat efter att samtliga punkter i dagordningen hade avhandlats. 

 

  

 

 

Mats Hörström 

Sekr 

Carl Möller 

Ordf 

 


